

CINCH® DOOR SWEEP

TOOLS NEEDED:



INSTRUCTION DETAILS:

Remove existing door weatherstripping, ensuring the removal of all residue.

Clean door surface with a solution of 50% isopropyl alcohol and 50% water.

From the inside, measure the width of the door.

Cut the door sweep to match measurements using a hacksaw.

With the door closed, place the Cinch's door sweep along the bottom of the door making sure the vinyl is in contact with the threshold ensuring a complete seal. Slowly peel film backing away from the Cinch's door sweep and press lightly as you continue peeling away the backing and pressing onto the door.

Once in place, apply firm and consistent pressure across the Cinch's door sweep to adhere to door bottom.



M-D Canada, a division of M-D Building Products



BAS DE PORTE CINCH

OUTILS NÉCESSAIRES:



DÉTAILS POUR L'INSTALLATION:

Enlevez le coupe-froid existant de la porte en vous assurant d'enlever tous les résidus. Nettoyez la surface de la porte avec 50% d'alcool isopropylique et 50% d'eau (en deux parts égales).

À partir de l'intérieur, mesurez la largeur de la porte.

Coupez le bas de porte pour correspondre aux mesures avec une scie à métaux.

Avec la porte fermée, placez le Cinch' le long du bas de la porte; assurez-vous que le vinyl est en contact avec le seuil pour obtenir une étanchéité complète. Décollez lentement le film protecteur du Cinch' et appuyez légèrement à mesure que vous poursuivez à décoller et à appuyer le film protecteur sur la porte.

Lorsque le tout est en place, appliquez une pression ferme et constante le long du Cinch' pour qu'il adhère au bas de la porte.



M-D Canada, une division de M-D Building Products